

CINEMA

CANADA

N° 119
JUNE
\$2.50



Bill Gough & Anna Sandor,
screenwriters
In their own words

The failure of the CRTC
An industry voice
speaks out

The fate of documentary
in a TV age



T2N 1N4
Calgary, AB
2500 University Dr N.W.
University of Calgary
Library, Serials Dept / E:442 2486

DO NOT ADJUST YOUR TELEVISION.

RESTEZ À L'ÉCOUTE.

For more than 30 years people have looked to CBC Television for the best in Canadian programming.

Here in North America, and around the world.

And in 1985/86 we continue to produce top-notch drama, comedy, variety, sports, children's programs and more.

We hope you have the opportunity to see what we mean, here at the **Banff Television Festival**.

Enjoy this special event and remember: when it comes to the best in Canadian programming for international audiences, do not adjust your television.

It's CBC Television.

Depuis plus de 30 ans, la Télévision de Radio-Canada propose à son public de l'Amérique du Nord et du monde entier une programmation canadienne exceptionnelle.

En 1985-1986, nous produisons toujours ce qu'il y a de mieux à l'écran: dramatiques, comédies, variétés, sports, émissions-jeunesse et toute une gamme d'émissions qui placent.

Le Festival international de télévision de Banff vous permettra de le constater.

Nous sommes heureux de vous accueillir à cette manifestation et nous vous invitons, pour des émissions canadiennes qui placent à votre auditoire, à rester à l'écoute de la Télévision de Radio-Canada.



Canadian
Broadcasting
Corporation

Société
Radio-
Canada